
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 12. november 2024 kl. 19.00. 
Deltagere: Elva Lyth, Betinna Jensen, Carsten Frydendall og Lars Mogensen. 

 

1. Referat 
Lars Mogensen blev valgt som referent.  
Der er ikke kommet bemærkninger til referat fra mødet den 8. oktober.  

2. Midtvejsmøde 
Der blev afholdt møde for afdelingens beboere den 29. oktober. Det var de sædvanlige problemer om affald 
og parkering der blev fremhævet.  
Elva har fulgt op på mange af de spørgsmål der blev stillet.  
Bestyrelsen overvejer, om der fortsat skal afholdes midtvejsmøder fremover. Hvis det skal ændres, skal det 
besluttes på afdelingsmødet.  

3. Formandsmøde 
Der er blevet afholdt møde for afdelingsformænd på Stengårdsvej den 17. september. Elva gennemgik 
referatet.   

4. Festsalen  
Der er forslag om, at alt porcelæn skal fjernes fra festsalen, og at lejerne selv skal medbringe hvad de skal 
bruge. Bestyrelsen kan ikke bakke op om forslaget. Festsalen giver i dag et lille underskud, som betales af 
afdelingerne. Køkkenet mangler desuden en industri-opvaskemaskine.  

5. Julefrokost 
Bestyrelsen holder julefrokost den 14. december, og deltagerne bedes medbringe to små gaver til pakkeleg til 
højest 25 kr. stykket. Elva ligger inde med detaljer om mad m.m. 

6. Kælderrum 
To ansøgere til ekstra kælderrum blev behandlet af bestyrelsen. Elva opdaterede listen og tog den med hjem.   

7. Afdelingsmøde 
Bestyrelsens ønske om at flytte afdelingsmødet er blevet imødekommet. Afdelingsmødet bliver derfor afholdt 
mandag den 31. marts 2025 kl. 17.00 i Krydset.  
 
8. Styregruppen 
Der er møde i styregruppen for Krydset den 15. november, og Carsten gennemgik det foreslåede regelsæt, 
som har enkelte ændringer i forhold til seneste udkast.  
Lejerne i Krydset er ikke længere repræsenteret i styregruppen, og i stedet for indtræder Ungdomsbos 
administration. Dette var der enighed om var en dårlig ændring.  
Der var også enighed om, at hvis afdeling 17 skal benytte Krydset som andre afdelinger på Stengårdsvej, skal 
de også betale for det som alle andre.  

9. Eventuelt 
På grund af brandsikkerhed, må der ikke sættes kiler i døren, når der holdes arrangementer i Krydset sen 
eftermiddag eller aften. I stedet er der indkøbt en trådløs ringeklokke, som man kan bruge.  

 
Mødet sluttede kl. 20.20. 
 
 
 
 
 
 
 
 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


